
Udvalget for Udlændinge- og Integrationspolitik

Til: Justitsministeren

Dato: 15. december 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 225
Vil ministeren oplyse den vanlige sagsgang, når myndighederne udarbejder
en fact-finding-rapport, herunder oplyse på hvilke måder, Eritrea-rapporten
adskiller sig fra den vanlige sagsgang? Ministeren bedes endvidere oplyse,
hvordan det vanlige samspil og informationsudveksling er med Justitsministe-
riets departement og Udlændingestyrelsen i sådanne sager, og hvordan har
det været i den konkrete sag vedr. Eritrea-rapporten?
Spørgsmålet ønskes besvaret forud for samråd om Eritrea, jf. UUI alm. del -
samrådsspm. J-M.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på sfkalo@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Troels Ravn
formand

1/1

Udvalget for Udlændinge- og Integrationspolitik 2014-15
UUI Alm.del  Spørgsmål 225
Offentligt


